
Lunnarps   Bollklubb 
1947 

Protokoll	 för	 styrelsemöte	 den	 31	 juli	 2024	 kl.18:30	

1. Val	av	justeringsman	

Louise Andesson valdes. 

2. Godkännande	 av	 dagordningen	

Beslöts a2 arbeta efter den presenterade dagordningen. 

3. Genomgång	 och	 godkännande	 av	 föregående	mötesprotokoll	

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

INFORMATIONS-	 och	 DISKUSSIONSÄRENDEN:	

4. Inkommande	 och	 utgående	 skrivelser	

Erbjudande från Svenska spel ang.  ”Joina”-lo2eri. 
Beslöts a2 behandla denna fråga på kommande möte. 

5. Rapporter	
- Österlen	Garden	Show	2024	

Roland Nilsson har  sammanställt räkenskaperna, vilka ännu kan ha transaktioner 
kvar a2 genomföra.. Resultatet pekar på ca 450 000 kr. 
Klubben har lämnat synpunkter till Athena angående hög kostnad för resa för Frank 
Ericsen. 

-Loppmarknaden	

Mycket folk men prylar av sämre kvalitet än tidigare, vilket också märk på det 
ekonomiska resultatet, vilket hamnar på ca 50% av Oorårets ne2o. De största intäkterna 
kom in via kiosk och kläder. 

- Renovering	 och	 underhåll	 planer	

Renovering av planerna är nu utfört enligt tidigare beslut. Då vi har dressingjord kvar 
kommer B-planen i höst a2 få en dressing. 

6. Information	om	Parafotboll	
Douglas informerade om nuläget kring parafotbollen. 
Från a2 ha varit 28 spelare har vi av olika skäl tappat några. Just nu 22 spelare som 
tränar regelbundet.  
Den 14 september turnering i Lunnarp.  
Inplanerade uppvisningar och marknadsföring av parasport bland annat  i Ystad och 
den 
11 spetember i Lunnarp för a2 locka flera ungdomar. 
Parafotbollen e2 positivt inslag för LBK i sin strävan a2 visa upp e2 socialt 
engagemang. 
För a2 involvera paraspelarna y2erligare i klubben finns e2 förslag a2 låta 
fotbollskillar i övriga lag delta som spelande ledare vid träningar. 

 



7. Inför	2025	

Roland och Per Ingvar har haft möte med Stefan för a2 diskutera läget inför 2025. 
Y2erligare möten ska hållas under augusti med Linus Dehman samt Magnus och 
Stefan för a2 skaffa underlag för behovsinventering avseende antal lag, tränare och 
ledare. 

8. Projekt	Parasport	360	Sydöst	

Peter och Per Ingvar har med hjälp av handläggare på Allmänna Arvsfonden kommit 
fram till a2 y2erligare begränsa ansökans omfa2ning. Ansökan dras därför tillbaka 
ännu en gång för a2 redigeras. 

	

UPPFÖLJNINGSÄRENDEN	 VP	

9. Sponsorinbjudningar	

I vår verksamhetsplan framgår a2 vi ska erbjuda våra sponsorer möjlighet a2 exponera 
produkter i samband med matcher. 
Beslöts a2 före första seriematchen göra e2 utskick till våra sponsorer med erbjudande. 

10. Medlemserbjudanden	
I VP:n framgår också a2 medlemmar under året ska stimuleras a2 fortsä2a si2 
medlemsskap genom a2 de ges e2 antal erbjudanden. Tidigare i år har Svenska Foder 
erbjudit procent på inköp. 
Beslöts a2 försöka få till stånd flera liknande erbjudanden.  
Dessutom beslöts a2 medlemmar vid matcher och vid uppvisande av si2 
medlemskort ska kunna åtnjuta en slät kopp kaffe i kiosken. 
	
LÖPANDE	AKTIVITETER	VP	

11. Datum	för	årsmöte	
Beslöts a2 klubbens ordinarie årsmöte äger rum den 14 november. 
Eventuella avsägelser ska vara klubben tillhanda senast den 1 oktober. 
	
BESLUTSÄRENDEN	

12. Offert	trädrensning	
Klubben har få2 en offert på trädrensning i Parken. 
Efter diskussion beslöts a2 anta offerten. Dock får Per Ingvar och Roland efter 
ekonomisk genomgång avgöra om det finns ekonomiskt utrymme i budgeten a2 
kunna genomföra arbetet under innevarande år. 

13. Tillstånd	av	spridning	av	ogräsbekämpning.	
Klubben måste vid ogräsbekämpning av planer ha tillstånd från Miljö och hälsa i 
kommunen. 
Styrelsen beslöt a2 inför höstens ogräsbekämpning ansöka om sådant tillstånd för 
spridning av ogräsmedel. 
	
ÖVRIGA	ÄRENDEN	

14. Frågor	
Roger föreslog a2 det tidigare ärendet avseende vaktmästare bör komple2eras med a2 
klubben tar e2 personligt samtal med Hans Malmström för a2 få verifierat hur länge 
han tänker arbeta som vaktmästare.  
Beslöts a2 Per Ingvar kallar Hans till e2 sådant möte. 
 
Ledardagen för styrelse, lagledare och tränare är preliminärt bestämt till den 10 
november. Peter får i uppdrag a2 undersöka tider och planerade aktiviteter för 



besöket. Ledardagen finansieras delvis av SISU. 
 
Nätet mot parken ska ses över. Finns inköpt nät vilket rimligen ska kunna sä2as upp 
provisoriskt på befintliga stolpar tills klubben har ekonomiskt utrymme a2 förnya 
järnstolparna.  
 
Roger fick i uppdrag a2 få till stånd e2 möte med Göranssons stugtillverkning 
angående lusthusbygge i Parken.	

15. Nästa	möte	

Nästa styrelsemöte den 31 augusti. 

16. Mötets	avslutande	

Dagens styrelsemöte avslutades med en rundvanding på byggarbetsplatsen Parkvillan. 

	

Per	Ingvar	de	la	Motte	 Louise	Andersson	
Ordf./Sekr	 Justerare	
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